
Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XXII 

XXII Sesja w dniu 28 lutego 2020  

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Sprawy organizacyjne. 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku poinformowała, że na sesji obecny jest pan 

Franciszek Surmiński, który odbierze odznaczenie „Honorowego Obywatela Gminy 

Prudnik”. Odznaczenie to nadała mu Rada Miejska w Prudniku uchwałą Nr XIX/336/2019 z 

dnia 20 grudnia 2019 roku jako wyraz uznania za osiągnięcia sportowe i wkład w rozwój 

polskiego kolarstwa. Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak wraz z Przewodniczącą Rady 



Miejskiej Alicją Isalską i Zastępcą Przewodniczącej Edwardem Mazurem wręczyli panu 

Franciszkowi Surmińskiemu odznaczenie „Honorowego Obywatela Gminy Prudnik”. Radni 

pogratulowali odznaczonemu, a ten podziękował za wyróżnienie i pamięć.  

Przewodnicząca oddała głos Burmistrzowi Prudnika Grzegorzowi Zawiślakowi.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przywitał obecnego na sesji Burmistrza Korfantowa 

Janusza Wójcika, którego udział w obradach spowodowany był nawiązaniem współpracy w 

sprawie ujęcia budowy zbiornika ścinawsko-piorunkowickiego w rządowym programie 

przeciwdziałania niedoborowi wody. Burmistrz Korfantowa Janusz Wójcik omówił historię i 

znaczenie budowy zbiornika dla Gminy Prudnik i Gminy Korfantowa, a także dla gmin 

ościennych. Poinformował o planach związanych z aplikowaniem po środki rządowe.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak podkreślił, że jest to bardzo ważna inicjatywa dla 

omawianych gmin. Poinformował o chęci zaangażowania starostów i parlamentarzystów w 

działanie. Zaznaczył jednak, że budowa zbiornika może odwlec się w czasie, jednak 

najważniejsze jest aby zadanie znalazło się na liście zadań w ramach rządowego programu 

przeciwdziałania niedoborowi wody na lata 2021-2027. 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

/Do posiedzenia Rady Miejskiej dołączyli radny Zbigniew Kosiński i radny Tomasz Wisła/ 

Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej Edward Mazur poinformował, że obrady sesji są 

transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie 

z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są 

udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: 

www.prudnik.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, że 

uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na przetwarzanie i 

upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w sprawie ochrony osób fizycznych 

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dotycząca transmisji 

obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem 

www.prudnik.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XXI sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół wyłożony był do wglądu w Biurze Rady oraz 

udostępniony w wersji elektronicznej w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy 

ktoś ma uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca 

Rady podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z 

dnia 30 stycznia 2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXI sesji  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

http://www.prudnik.bip.prudnik.pl/
http://www.prudnik.bip.prudnik.pl/


ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

 

3) Zmiana w porządku obrad. 
Przewodnicząca poinformowała, że pod głosowanie podane zostanie wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku. Zmiana jest 

następstwem złożonej rezygnacji z członkostwa w komisji radnego Stanisława 

Mięczakowskiego i pozytywną opinią w tej sprawie w/w Komisji (zgodnie z §32 pkt 4. 

Statutu Gminy Prudnik). Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania lub uwagi. Radni 

dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. Wobec powyższego Przewodnicząca podała 

pod głosowanie zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana w porządku obrad.- wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Prudniku. /Projekt uchwały wprowadzany jest w związku ze złożoną rezygnacją z 

członkowska w komisji radnego Stanisława/ Mięczakowskiego - komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek radnego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Arkadiusz Zaczyński 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. Burmistrz 

Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za okres od 

30 stycznia do 28 lutego o następującej treści:  
1. W dniu wczorajszym w Niemysłowicach odbyły się obchody 75 rocznicy Marszu Śmierci, 

którego jedna z tras prowadziła również przez Gminę Prudnik. Przytoczę kilka zdań z 

opracowania Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szybowicach Pana Franciszka Dendewicza: 

„Kolumny idące przez Prudnik widzieli świadkowie. Zdzisław Dudek, Aleksandra 

Nesterowska byli świadkami pochodu kolumn liczących od 100 do 500 więźniów oraz ich 

bicia i kopania przez strażników. Zdzisław Dudek widział moment zastrzelenia więźnia, kiedy 

ten nie wytrzymał trudów marszu, zatrzymał się i oparł o żelazną barierę przy drodze. Śmierć 

10 więźniów, którzy nie mogli kontynuować marszu w styczniu 1945r. w Niemysłowicach, 

potwierdził Witold Młyńczak. Jeden z nich - Żyd - prosił żołnierza Wehrmachtu, by go zabił. 

Ten jednak odmówił. Całej scenie mieli przyglądać się młodzi mieszkańcy Niemysłowic 

należący do Hitlerjugend. Ci więźnia kopali i wyzywali okrzykami: „Jude-Żyd”. Dalsze 



katowanie więźnia przerwał żołnierz, który kilkoma strzałami dobił go. Śmierć około 10 

więźniów wzdłuż drogi z Prudnika do Niemysłowic potwierdził także Bazyli Knatejko. 

Witold Młyńczak był też świadkiem masakry dokonanej w Niemysłowicach przez 

esesmanów, o której opowiedziała wcześniej cytowana Stefania Janczak. Konwojenci 

wczesnym rankiem wypędzili więźniów z zabudowań niemysłowickiego folwarku i nakazali 

uciekać. Do tych, którzy wykonali ich rozkaz, zaczęli strzelać z karabinów maszynowych, 

zabijając 56 z nich.” 

Wczorajsze obchody zostały zainicjowane przez Wojewodę Opolskiego Pana Adriana 

Czubaka oraz Instytut Pamięci Narodowej we Wrocławiu. Jednym z inicjatorów obchodów na 

Opolszczyźnie był Pan Senator Jerzy Czerwiński. 

Bardzo dziękuję wszystkim, którzy byli zaangażowani w przygotowanie tego upamiętnienia. 

W szczególności  

- Panu Wojewodzie oraz Jego służbom, 

-  żołnierzom 10 Opolskiej Brygady Logistycznej 

- księdzu proboszczowi parafii pw. Św. Anny w Niemysłowicach  

- pracownikom Urzędu Miejskiego w Prudniku, którzy od strony techniczno – organizacyjnej 

przygotowali obchody wręcz perfekcyjnie, 

- jednostkom organizacyjnym gminy w tym Prudnickiemu Ośrodkowi Kultury, Agencji 

Sportu i Promocji oraz Zakładowi Usług Komunalnych, 

- orkiestrze Prudnickiego Ośrodka Kultury. 

Duży ukłon kieruję również do pracowników Starostwa Powiatowego. Specjalne 

podziękowania składam Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Szybowicach oraz 

nauczycielom, dzieciom i młodzieży tej szkoły za przygotowanie we wspaniałej oprawie 

scenograficznej widowiska o tych tragicznych wydarzeniach.  

Mszę świętą rozpoczynającą obchody upamiętnienia celebrował proboszcz parafii 

Niemysłowice ks. Janusz Dworzak z udziałem  Proboszcza parafii pw. Św. Michała 

Archanioła ks. Stanisława Bogaczewicza i proboszcza parafii Miłosierdzia Bożego ks. Piotra 

Sznury. 

W czasie uroczystości gościliśmy: Poseł na Sejm RP Panią Katarzynę Czochrę, 

Wicewojewodę Opolskiego – Panią Teresę Barańską, byłych Więźniów Obozów 

Koncentracyjnych, przedstawicieli Instytutu Pamięci Narodowej Oddział we Wrocławiu, 

Starostę Prudnickiego – Pana Radosława Roszkowskiego, Burmistrza Głogówka, Korfantowa 

i Wójta Gminy Lubrza, radnych samorządu gminnego i powiatowego,  Żołnierzy 10 

Opolskiej Brygady Logistycznej. przedstawicieli służb: Policji, Straży Granicznej, Służby 

Więziennej, Państwowej Straży Pożarnej, przedstawicieli instytucji państwowych oraz 

administracji szczebla wojewódzkiego w tym Inspekcji, Kuratorium i Delegatur, 

przedstawicieli organizacji społecznych, kombatanckich i związków działaczy 

patriotycznych, poczty sztandarowe, dzieci, młodzież i nauczycieli prudnickich szkół, 

przedstawicieli mediów, mieszkańców Gminy Prudnik. 

2. 9 lutego Ministerstwo Infrastruktury podało do publicznej wiadomości listę 100 obwodnic, 

które mają być realizowane w najbliższych latach. Na liście tej znalazła się wschodnia 

obwodnica Prudnika. Według informacji podanej przez Ministerstwo przetarg na obwodnicę 

ruszy w I kwartale 2024 roku. Z tego miejsca chciałem podziękować wszystkim 

zaangażowanym w umieszczenie prudnickiej obwodnicy na liście projektów do realizacji. 

3. 14 lutego br. Gmina Prudnik złożyła w Starostwie Powiatowym w Prudniku wniosek o 

dofinansowanie projektu pn „Dobudowa windy w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 2 – 

Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 3 przy ul. Szkolnej 12 w Prudniku” środkami PFRON w 

ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. Zakres rzeczowy projektu 

przewiduje budowę windy wraz z niezbędna infrastrukturą (platforma transportowa na 

poziomie korytarza parteru).  



Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 625 837,96  zł., a gmina ubiega się o jego 

dofinansowanie w kwocie 150 000,00 zł. tj maksymalną kwotą możliwą do pozyskania z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na typu projekt.  

Złożony projekt zakłada realizację w przypadku pozytywnej decyzji o jego dofinansowaniu w 

okresie 4 miesięcy począwszy od dnia 1 lipca 2020 r. Decyzja o dofinansowaniu projektu 

spodziewana jest w do końca marca br. 

 

4. Od 31 stycznia do 2 lutego w hali Obuwnik odbywał się turniej ćwierćfinałowy Mistrzostw 

Polski koszykarzy zawodników do lat 20. Oprócz Smyka Pogoń Prudnik w turnieju 

występowała także Astoria Bydgoszcz i Kotwica Kołobrzeg. Prudniczanie ostatecznie zajęli 3 

miejsce. 

5. 4 lutego miałem okazję uczestniczyć w zajęciach wiedzy o społeczeństwie organizowanych 

w Publicznej Szkole Podstawowej w Łące Prudnickiej. Uczniowie zadawali wiele pytań, 

m.in. interesuje ich na czym polega praca Burmistrza, jakie są plany gminy na rok 2020 oraz 

czy w Prudniku powstanie McDonald ’s. 

6. W dniach 6-8 luty 2020 r. w ramach projektu „Zrównoważona mobilność – modernizacja 

infrastruktury transportowej w Nadwórnej” z wizytą studyjną do Prudnika przybyli 

przedstawicieli partnerskiego miasta Nadwórna i obwodu iwanofrankowskiego. W 

pionierskim projekcie Ukrainy, Gmina Prudnik występuje jako ekspert, który ma 

doświadczenie w pozyskiwaniu, realizacji oraz rozliczaniu projektów. W trakcie spotkania 

zostały omówione zagadnienia związane z tematem infrastruktury drogowej, poczynając od 

samej dokumentacji, a kończąc na realizacji projektu. Delegacja odwiedziła również miejsca, 

w których zostały zrealizowane inwestycje, m.in. droga Powstańców Śląskich – 

Skowrońskiego z całą infrastrukturą drogową, drogi: Azaliowa, Dębowa, Kalinowa, 

Jaśminowa, Przemysłowa oraz infrastrukturę przylegającą do szkół, tj. Szkoła przy ul. 

Podgórnej, Armii Krajowej oraz Dąbrowskiego. Kolejnym punktem wizyty była wizyta w 

Centrum Tradycji Tkackich oraz na Kompleksie Sportowym Sójka. Delegacja w sobotę 

powróciła do Nadwórnej. 

7. 6 lutego w Urzędzie Marszałkowskim w Opolu podpisałem porozumienie w sprawie 

Programu LIFE, czyli wdrożenia systemu zarządzania jakością powietrza w 

województwie opolskim. Program miał być realizowany już w zeszłym roku jednak ze 

względu na odrzucenie projektu nie doszedł do skutku. Zarząd Województwa zdecydował o 

ponownym zgłoszeniu wniosku. W ramach programu każda z 42 gmin, które podpisały 

porozumienie, uzyska możliwość sfinansowania w 95% kosztów rekrutacji i utrzymania 

gminnego stanowiska koordynatora Programu Ochrony Powietrza (etat, komputer, szkolenia, 

delegacje, materiały) – przygotowanego do pracy przez naukowców z Politechniki Opolskiej, 

który pomoże gminie ocenić potrzeby w zakresie poprawy jakości powietrza m.in.: poprzez 

analizy termomodernizacyjne, czy też zastosowania odpowiednich źródeł ciepła. 

8. 10 lutego miałem okazję wręczyć tytuł zasłużony dla gminy Prudnik Nadleśnictwu 

Prudnik. Tytuł ten, który naszym leśnikom przyznała Rada Miejska to wyraz uznania dla 

Nadleśnictwa za zaangażowanie na rzecz lokalnej społeczności oraz podziękowanie za 

długoletnią i owocną współpracę z gminą Prudnik. Z tego miejsca chciałbym bardzo 

serdecznie podziękować obecnemu kierownictwu Nadleśnictwa na czele z nadleśniczym 

Markiem Cholewą oraz jego poprzednikom Henrykowi Pigulskiemu i Stanisławowi 

Jureckiemu. 

9. 11 lutego w związku z tragiczną śmiercią rodziny Państwa Sucheckich i wypadającym tego 

dnia pogrzebem ogłosiłem jednodniową żałobę na terenie gminy Prudnik. Decyzja ta była 

podyktowana ogromem tragedii, która dotknęła wielu mieszkańców naszej gminy. 

10. 13 lutego przypadła okrągła 75. rocznica mordu Polaków na kresach wschodnich we wsi 

Puźniki. W nocy z 12 na 13 lutego ukraińscy nacjonaliści zamordowali około 100 



mieszkańców wsi, a część z jej ocalałych mieszkańców po wojnie została przesiedlona do 

Niemysłowic. W tym dniu pod płytą pamiątkową w Niemysłowicach delegacja naszej gminy 

złożyła wiązankę kwiatów.  

11. 14 lutego przy Banku Spółdzielczym „stanęło” czerwone serce na plastikowe nakrętki. W 

szybkim tempie udało się je dwukrotnie zapełnić. Przypominam, że pieniądze ze sprzedaży 

nakrętek trafią na konto wskazanych przez mieszkańców osób potrzebujących. Warunki są 

dwa: - zarejestrowana zbiórka i konto, na które może przekazać środki oraz osoba 

potrzebująca musi być mieszkańcem gminy Prudnik. Propozycje należy wysyłać na adres 

mailowy urzędu: um@prudnik.pl. To nie koniec akcji nakrętkowej. 27 lutego drugie serce 

zostało umieszczone przy kompleksie sportowym Sójka, a kolejne będzie przenoszone 

między sołectwami gminy Prudnik. 

12. 24 lutego miałem okazję spotkać się z przedsiębiorcami gminy Prudnik w ramach Rady 

Biznesu. Podsumowałem rok, który jeśli chodzi o przedsiębiorców stanął pod znakiem 

zmniejszenia podatku od nieruchomości na terenie sołectw oraz utrzymania stawki w mieście. 

Oprócz mojego wystąpienia Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawiła programy 

jakie PUP oferuje przedsiębiorcom, a kierownik referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski przybliżył temat dotacji dla firm.  Dyskusja w duże mierze dotyczyła zmian w 

gospodarce odpadami, a na pytania przedsiębiorców odpowiadali wiceprezes Zakładu Usług 

Komunalnych Wojciech Dancewicz oraz kierownik referatu Gospodarki Odpadami Monika 

Gniecka-Witkowska. 

13. W dniach od 17 do 19 lutego odbyłem wizytę studyjną w ramach przygotowanego przez 

gminę Prudniku projektu Szlak Myśli Prymasa Tysiąclecia. Szlak ma służyć przybliżeniu 

sylwetki Kardynała Stefana Wyszyńskiego oraz jego myśli. Przede wszystkim założenia 

dotyczą wspólnego działania miejscowości, które były miejscami internowania Prymasa. W 

ramach wizyty spotkałem się: z wójtem Komańczy Romanem Bzdykiem oraz siostrą Beatą 

Dzido przełożoną Klasztoru Sióstr Najświętszej Rodziny z Nazaretu w Komańczy, 

dyrektorem Instytutu Prymasowskiego Michaliną Jankowską, kustoszem Sanktuarium Matki 

Pokoju w Stoczku Klasztornym, wójtem gminy Kiwity Wiesławem Tkaczukiem, kustoszem 

Sanktuarium Matki Bożej Rywałdzkiej Mirosławem Jankowskim, burmistrzem Radzynia 

Chełmińskiego Krzysztofem Chodubskim. W ramach spotkań przedstawiłem zarys 

koncepcyjny szlaku, który zakłada odpowiednią identyfikację wizualną w postaci tablic 

informacyjnych, powstanie platformy informacyjnej składającej się z strony internetowej oraz 

aplikacji mobilnej, a także publikacji w postaci książki i mapy szlaku. W obecnym roku każda 

z miejscowości zainstaluje tablice informacyjne, natomiast pozostałe działania będą miały 

kulminację w pierwszą rocznicę beatyfikacji Stefana Wyszyńskiego. 

14. Zgodnie z planem budżetu na bieżący rok przeprowadzono następujące procedury 

przetargowe: 

- otwarto oferty w przetargu na remont schodów przy ul. Chrobrego w Prudniku. Wpłynęło 7 

ofert. Przetarg rozstrzygnięto. Umowę podpisano z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych 

„Prószków” sp. z o.o. z Folwarku. Kwota umowy 252 150,00 zł. 

- ogłoszono ponowny przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy dróg ul. 

Ogrodowej, Chrobrego i Kochanowskiego w Prudniku. W pierwotnej procedurze otwarcie 

ofert odbyło się 24.02.2020 r. Wpłynęły 3 oferty, jednak przetarg unieważniono ponieważ 

kwota najtańszej oferty przewyższała kwotę, jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na 

finansowanie zamówienia. Przetarg ogłoszono powtórnie. Otwarcie ofert odbędzie się 3 

marca 2020 r. 

- ogłoszono przetarg na zwiększenie efektywności energetycznej budynku Urzędu Miejskiego 

w Prudniku. Otwarcie ofert odbyło się 24.02.2020 r. Wpłynęło 5 ofert. Przetarg unieważniono 

ponieważ kwota najtańszej oferty przewyższała kwotę, jaką zamawiający zamierzał 

przeznaczyć na finansowanie zamówienia. Przetarg będzie ogłoszony ponownie. 

mailto:um@prudnik.pl


15. W minionym okresie ferii zimowych gminne jednostki organizacyjne w tym Agencja 

Sportu i Promocji, Prudnicki Ośrodek Kultury i placówki oświatowe zaoferowały dzieciom i 

młodzieży ciekawą propozycję spędzania wolnego czasu. 

Dla przykładu Agencja Sportu i Promocji zorganizowała turniej tenisa stołowego, turniej 

szachowy, zawody łucznicze  oraz pokonywanie wodnego toru przeszkód na czas to 

wydarzenia. Zorganizowane zajęcia były otwarte i skierowane do wszystkich dzieci, które 

spędzały ten czas na terenie Gminy Prudnik. W turnieju tenisa stołowego wzięło udział 20 

zawodników, którzy rywalizowali w dwóch kategoriach wiekowych. Kilka dni później na 

basenie krytym kompleksu SÓJKA odbyły się zawody w pokonywaniu wodnego toru 

przeszkód na czas. Do udziału zgłosiło się ponad 20 zawodników i zawodniczek z Prudnika i 

okolic. W sali kameralnej POK rozegrany został turniej szachowy do udziału zgłosiło się 18 

zawodników i zawodniczek ze szkół podstawowych Gminy Prudnik.  

W czwartek 20 lutego odbyły się bardzo ciekawe zawody pod nazwą „ferie z łukiem” 

zorganizowane we współpracy z Klubem Sportowym „OBUWNIK” Prudnik. W czasie 

zajęć  dzieci miały okazję zapoznać się ze sprzętem łuczniczym oraz spróbować swoich sił w 

tej dyscyplinie sportu pod okiem profesjonalnych trenerów i instruktorów. Na zakończenie 

zajęć wszystkie uczestniczące dzieci otrzymały dyplomy, puchary oraz pamiątkowe gadżety 

ufundowane przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku. 

 Przez dwa tygodnie ferii od poniedziałku do niedzieli z hali sportowej OSiR oraz krytej 

pływalni korzystały grupy sportowców – piłkarzy oraz koszykarzy, którzy przyjechali na 

obozy sportowe do Prudnika z Wrocławia, Środy Śląskiej, Trzebnicy, Złotokłosów, oraz 

Katowic. 

Prudnicki basen kryty w czasie ferii dostępny był dla dzieci i młodzieży za złotówkę, od 

poniedziałku do piątku, od godziny 8:00 do godziny 21:00 oraz soboty od godziny 12:00 do 

godziny 19:00 (z wyjątkiem godzin zarezerwowanych dla grup zorganizowanych). Z 

możliwości tańszego wejścia na basen skorzystały w sumie 863 osoby.  

Wszystkim kierownikom placówek i ich pracownikom bardzo dziękuję za zaangażowanie i 

opiekę nad naszymi dziećmi. 

16. Trwa nabór dzieci umiejących pływać do sekcji pływackiej Agencji Sportu i Promocji. 

Spotkanie organizacyjne z rodzicami odbędzie się 6 marca o godzinie 17:00 w kompleksie 

Sójka. Zajęcia skierowane będą do dzieci z rocznika 2011 i starszych dziewcząt i chłopców. 

Będzie to doskonalenie pływania (stylów pływackich). Treningi odbywać się będą kilka razy 

w tygodniu. Naszym celem głównym będzie to, żeby zawodnicy po uzyskaniu licencji 

pływackich brali udział w zawodach pływackich. Na początku lutego odbyło się spotkanie z 

Członkami Zarządu Opolskiego Okręgowego Związku Pływackiego, którzy nakreślili nam 

schemat działań oraz zaoferowali swoją pomoc w założeniu sekcji pływackiej w Prudniku. 

Panowie z OOZP zaproponowali również pomoc w organizacji i przeprowadzeniu pierwszych 

„profesjonalnych” zawodów pływackich na naszym basenie krytym kompleksu „SÓJKA” pod 

nazwą „IV edycja Wojewódzkiej Ligi Miast Opolszczyzny w pływaniu”, które odbędą się 18 

kwietnia. W zawodach wystartuje gr A (młodsza) tzn. dzieci w rocznikowych kategoriach 

wiekowych 2008,2009 oraz 2010 i młodsi, spodziewać się należy około 150 zawodniczek i 

zawodników z 11 klubów woj. Opolskiego. Nasi zawodnicy zostaną dla zachęty dopuszczeni 

do zawodów bez licencji jedynie z ważnymi badaniami lekarskimi. Trenerem sekcji będzie 

Krystian Trentkiewicz.  

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zapytała czy ktoś ma uwagi i pytania w 

sprawie informacji przedstawionej przez Burmistrza Prudnika Grzegorza Zawiślaka. 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka-Krzemień, która pozytywnie zareagowała na 

informację dotyczącą „Szlaku Stefana Kardynała Wyszyńskiego”. Poprosiła o podzielenie się 



uwagami i spostrzeżeniami dotyczącymi pobytu Burmistrza w Stoczku i w Komańczy. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że miejsca te niewiele odbiegają od 

naszego miasta. Uważa jednak, że brakuje im wspólnego projektu. Dlatego też zrodził się ten 

pomysł, który został pozytywnie zaopiniowany przez włodarzy omawianych miejscowości. 

Wyjaśnił jak wyobraża sobie rozwój zaproponowanego produktu turystycznego. 

Zakomunikował, że w chwili obecnej trwają początkowe rozmowy w temacie projektowania i 

finansowania inwestycji.  

Radny Jacek Urbański uzupełnił komunikat dotyczący wyników przetargu na przebudowę 

schodów z ul. Kołłątaja na ul. Chrobrego o informację, że firma, która wygrała przetarg już 

rozpoczęła pracę. Uważa, że z projektu wynika, iż będzie to bardzo funkcjonalne i estetyczne 

miejsce. Z obawy przed zniszczeniem zaproponował zabezpieczenie tego miejsca, np. 

monitoringiem. Uzasadnił swoją wypowiedź. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że projektując schody zakładano 

nie tylko estetykę i funkcjonalność, ale i trwałość materiałów użytych w inwestycji. Dlatego 

też użyte zostały najtrwalsze możliwe materiały. Poinformował, że ze względu na 

ograniczony w tym roku budżet, ciężko wyodrębnić jakąkolwiek kwotę na monitoring. 

Zakomunikował, że jeśli uda się pozyskać środki zewnętrzne wówczas będzie można w tym 

miejscu postawić kamerę.  

Radny Tomasz Wisła nawiązał do wypowiedzi Burmistrza Prudnika dotyczącej turystyki 

sakralnej. Uważa, że w związku z powyższym zamierzeniem należy skupić się na rozwoju 

dworca autobusowego, aby turyści mogli w pełni z niego korzystać. Uzasadnił swoją opinię. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zgodził się ze zdaniem radnego, jednak uważa że 

obecnie turyści mało podróżują transportem publicznym. Zazwyczaj podjeżdżają pod samą 

atrakcję. Wytłumaczył dlaczego została zmieniona pierwotna koncepcja przebudowy dworca 

autobusowego.  

Radny Tomasz Wisła zapytał czy w planach i nowej koncepcji dworca autobusowego ujęte 

są miejsca gastronomiczne w obiekcie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak uważa, że rolą gminy nie jest zabezpieczanie 

takich miejsc. Zakomunikował, że wokół funkcjonują restauracje, kawiarnie i lodziarnie, a w 

mieście jest dość dużo jeszcze pustych lokali do wykorzystania. Poinformował, że nikt takiej 

potrzeby do tej pory nie zgłosił, jeśli będzie taka potrzeba, wówczas rozważy taką możliwość. 

Burmistrz zakomunikował, że na tą chwilę ważne jest dla niego zabezpieczenie funkcji 

poczekalni czy informacji turystycznej. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres 30 stycznia 

2020 r. do 28 lutego 2020 r. o następującej treści: 

1.W dniu 3 lutego 2020 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na XXI sesji Rady w dniu 30 stycznia 2020 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

2. W dniu 31 stycznia 2020 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na XXI sesji Rady Miejskiej w dniu 31 stycznia 2020 r. 

Interpelacje złożone między sesjami przekazane zostały Burmistrzowi kolejno 4 lutego, 13 

lutego oraz 24 lutego 2020 r. 

3. W dniu 06.02 do Urzędu Miejskiego wpłynęło pismo od Polskiego Związku Działkowców 

dot. zmiany  

w § 1 pkt. 3 uchwały nr XVI/260/2019 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 października 



2019 r. zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Prudnik  

4.10.02.2010r uczestniczyłam we wręczeniu Nadleśnictwo Prudnik, Lasy Państwowe 

wyróżnienia "Zasłużony dla miasta i gminy Prudnik", które to nadała Rada Miejska. 

5. Dnia 10 lutego 2020 r. do Rady Miejskiej wpłynęło zapytanie do uchwały Nr 

XXI/362/2020 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30 stycznia 2020 r. Odpowiedź została 

udzielona za pośrednictwem modułu UPE dnia 20 lutego 2020 r.  

6. 27.02.2010r – uczestniczyłam w Wojewódzkich Uroczystościach upamiętniających 75 

rocznicę Marszu Śmierci w Niemysłowicach. 

7. Za pośrednictwem poczty elektronicznej Urzędu Miejskiego wpłynęło zaproszenie dla 

radnych do udziału w I Mistrzostwach Województwa Opolskiego radnych powiatów i gmin z 

terenu województwa w półmaratonie. Zaproszenie zostało przesłane radnym na adresy 

mailowe. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza Jarosław 

Szóstka.  

Zastępca Burmistrza Prudnika Jarosław Szóstka udzielił informacji na następujące 

interpelacje i zapytania: 

1)Marcina Krasonia 
- w sprawie przeprowadzenia remontu mostu nad potokiem Orzechówka usytuowanego przy 

drodze powiatowej nr 1611 O w Rudziczce 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

- w sprawie montażu lustra oraz wycięcia drzew przy wyjeździe z posesji nr 77 na drogę 

krajową w miejscowości Rudziczka 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

2) Zofii Zeprzałki-Krzemień  

- w sprawie zamontowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Gimnazjalnej, 

Kościuszki i Ratuszowej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

- w sprawie renowacji kapliczki usytuowanej na przeciw Kauflandu w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

-w sprawie dokonania przycinki lip rosnących wzdłuż części chodnika dla pieszych przy ulicy 

Staszica 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

3) Urszuli Rzepieli 

- w sprawie naprawy chodnika na skrzyżowaniu ulic Batorego z ul. Chrobrego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

- w sprawie przekształcenia schroniska w Wieszczynie w Inkubator Przedsiębiorczości 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

4) Pawła Licznara 

- w sprawie budowy farmy fotowoltaicznej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

5) Stanisława Mięczakowskiego 

- w sprawie wykonania naprawy nawierzchni chodnika na trasie Prudnik-Łąka Prudnicka 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

6) Rafała Bolibrzucha 

- w sprawie umieszczenia pojemnika na nakrętki plastikowe na terenie miasta Prudnika 

https://www.facebook.com/Nadlesnictwo.Prudnik/?__tn__=K-R&eid=ARDWD0ZX8toW3BsvBcbJi25QiW6Kje91ENFNNOnIrW30ki2EoxwKnNKwCjsULh8E8_21x3OoOqUJN9ZZ&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBHrGcVPHJAf16MCSzRZNDjOc5C_tUJzCELq2wjor1c3WMGwSxQ6JeQeM3fZK5Ur8hcqMSgZ72ba2VJVj6Y3S-XVjlahGPEY2blVPo32a2zvbLTJ9iq9Zbh1wyj9wJtW2uoPp2pYq47MfKcYkcTeTYrhCCjnFG_hYP-JBDKG4Ugo3TZCJqN5kF7zMOmqoA_rzm72IjWuusesyb-G5etTpOVZ5HGnfwJ3MJfYl7nV6AFZ45KdiSWHTsf2m9TdvjOueHQvPpXXc1NNVuqvxPZO6gV8mBJUMZg8Ioy2hk-PFIUr74clgcmNtMrHV-9Qvwt8qS5T-j4A5Cj8eFp1HZwIdAeXg


/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się 

do odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Głos zabrał radny Stanisław Mięczakowski, który zapytał czy dochodzące go pogłoskio 

redukcji etatów w Spółce ZUK jest prawdziwą czy to tylko plotki. Poprosił o przygotowanie 

informacji na kolejną sesję. 

Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur zauważył, że przedmówca powinien ten temat 

poruszyć w późniejszym punkcie dotyczącym wolnych wniosków, aby nie zaburzać porządku 

obrad. 

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień odniosła się do odpowiedzi na złożoną przez siebie 

interpelację dotyczącą zamontowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 

Gimnazjalnej, Kościuszki i Ratuszowej. Radna ma nadzieję, że po przekazaniu pisma do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad ta potraktuje problem równie poważnie jak 

Burmistrz. Radna nawiązała również do odpowiedzi na złożoną przez siebie interpelację 

dotyczącą renowacji kapliczki usytuowanej na przeciw Kauflandu w Prudniku. Radną dziwi 

decyzja Marszałka Województwa Opolskiego, który mimo włożonej już pracy i 

zaangażowania odmówił funduszy na ten cel. Zastanawia się w jaki sposób doprowadzić do 

zakończenia renowacji kapliczki. Ma nadzieję, że Burmistrz nie odstąpi od realizacji zadania.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zgodził się z przedmówczynią, jednak pewne 

działania uważa że należy etapować. Poinformował, że w ubiegłym roku dokonano renowacji 

figur na cmentarzu, obecnie trwa przebudowa i remont Galerii Paprockich, w dalszej 

kolejności będzie można myśleć o renowacji kapliczek. Jak widać działania mające na celu 

ochronę zabytków w gminie Prudnik cały czas są prowadzone. Ciężko mu tłumaczyć decyzję 

Marszałka, jednak zapewnił dalsze aplikowanie o środki na ten cel.  

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień zapytała czy już jest decyzja odnośnie postumentu 

Nepomucena na moście przy ul. Batorego. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że trwają rozmowy z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie umożliwienia montażu tych pomników bez 

ponoszenia opłat, które chciano na nas nałożyć ze względu na zajęcie pasa drogowego.  

Głos zabrała radna Urszula Rzepiela, która poinformowała, że proponowała ożywienie 

Schroniska Młodzieżowego w Wieszczynie poprzez zorganizowanie tam praktyk w zakresie 

hotelarstwa i gastronomii dla szkoły prowadzonej przez Powiat. Przedstawiła swoje zdanie 

odnośnie artykułu w lokalnej prasie dotyczącego utworzenia tam inkubatora 

przedsiębiorczości. 

Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur pouczył radnych, aby w pierwszej kolejności 

zająć się sprawami zgodnie z obowiązującym porządkiem obrad, a następnie omawiać inne 

tematy. Uważa, że należy szanować czas obecnych. 

Radna Urszula Rzepiela kontynuowała swoją wypowiedź korzystając z obecności Starosty 

Radosława Roszkowskiego, którego ta wypowiedź dotyczyła.  

Przewodnicząca oddała głos Staroście Powiatu Prudnickiego Radosławowi 

Roszkowskiemu, który w imieniu Marszałka Województwa Opolskiego pogratulował 

sołtysom udziału w Marszałkowskiej Inicjatywie Sołeckiej. Poinformował, że w Gminie 

Prudnik Marszałek wraz z Zarządem Województwa przyznał 4 dofinansowania dla 

samorządów wiejskich w kwocie 5000 zł na realizowanie w tym roku zadania. Do tych kwot 

Starosta Prudnicki dołożył po 1000 zł. Starosta Radosław Roszkowski wręczył dyplomy: 

sołtysowi Wierzbca Mieczysławowi Mrozkowi, sołtysowi Piorunkowic Janowi Leichtowi, 

sołtysowi Mieszkowic Dominice Sroce. Poinformował, że czwarty dyplom przeznaczony jest 

dla sołtys Czyżowic Alicji Zawiślak, która obecnie bierze udział w sesji Rady Powiatu i 

obiecał tam jej go przekazać.  



Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak podziękował Staroście za dołożenie ze swojej 

strony środków do omawianej inicjatywy, mimo krytyki, z którą spotkał się Starosta. 

Zakomunikował, że Gmina Prudnik również do tych czterech projektów dołożyła po ok. 1700 

zł do każdego z nich tak aby były one komplementarne.  

Starosta wraz z Burmistrzem zapewnili o współpracy pomiędzy jednostkami.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

5. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. jednostek podległych 

gminie: 

1) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Prudnickiego Ośrodka 

Kultury i Biblioteki Publicznej (druk nr 388) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się 

do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 388 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury i 

Biblioteki Publicznej (druk nr 388).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. 

Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej (druk nr 388) została przyjęta. 

/treść informacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

a) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2019 rok (druk nr 388a) 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się 

do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 388a 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2019 rok (druk nr 388a).  

Wyniki głosowania 



ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina 

"Diana"- obiektu Prudnickiego Ośrodka Kultury w Prudniku za 2019 rok (druk nr 388a) 

została przyjęta. 

/treść informacji stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

b) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Prudniku za 2019 rok (druk nr 388 b) 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się 

do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 388 b 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Prudniku za 2019 rok (druk nr 388 b).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Prudniku za 2019 rok (druk nr 388 b) została przyjęta. 

/treść informacji stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

2) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Muzeum Ziemi 

Prudnickiej (druk nr 389) 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się 

do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 389  

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 



Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk 

nr 389).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Muzeum 

Ziemi Prudnickiej (druk nr 389) została przyjęta. 

/treść informacji stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

3) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 390) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się 

do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Radny Zygmunt Bochenek podziękował pani dyrektor Schroniska za rzetelną informację. 

Okazał swój szacunek do jej pracy i przywiązania do pracowników.  

Radna Urszula Rzepiela wyraziła głębokie wyrazy współczucia z powodu sytuacji jaka ma 

miejsce w Schronisku. Uważa, że jest nieetycznym - angażowanie pracowników w 

osiągnięcie założonego celu, po czym hamowanie ich rozwoju i dojściu do efektywnego 

rezultatu. Radna poinformowała, że zwolnienia pracowników były w 2015 roku środkiem 

hamującym sprzedaż schroniska. Uważa, że poniesione nakłady, np. budowa wieży 

widokowej, powinny być argumentem za pozostawieniem schroniska w zasobach gminy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 390  

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 390).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 390) została przyjęta. 

/treść informacji stanowi załącznik nr 17do protokołu/ 

 



 

4) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania (druk nr 391) 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się 

do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 391  

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2019 r. Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania (druk nr 391).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Gminnego 

Zarządu Oświaty i Wychowania (druk nr 391) została przyjęta. 

/treść informacji stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

6. Gospodarka finansowa: 
 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 

392) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 392 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 392).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XXII/371/2020 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2020 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 393) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 393 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 393).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/372/2020 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 394) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 394 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

(druk nr 394).  



Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/373/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 
 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 395) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 395 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 395).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/374/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 396) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 396 

pod głosowanie: 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 396).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/375/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 397) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 397 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 397).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/376/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 398) 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 398 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 398).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/377/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 399) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 399 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 399).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/378/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 400) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 400 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 400).  



Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/379/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 401) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 401 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 401).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/380/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnie ceny jednostki paliwa w Gminie 

Prudnik w roku szkolnym 2019/2020 (druk nr 402) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 402 

pod głosowanie: 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnie ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik w 

roku szkolnym 2019/2020 (druk nr 402).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/381/2020 w sprawie określenia średnie 

ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2019/2020została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie ujęcia w 

rządowym programie przeciwdziałania niedoborowi wody na lata 2021-2027 zadania: 

Budowa zbiornika retencyjnego na rzece Ścinawa Niemodlińska w miejscowościach: 

Ścinawa Nyska, Ścinawa Mała i Piorunkowice" (druk nr 403) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 403 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie ujęcia w rządowym 

programie przeciwdziałania niedoborowi wody na lata 2021-2027 zadania: „Budowa 

zbiornika retencyjnego na rzece Ścinawa Niemodlińska w miejscowościach: Ścinawa Nyska, 

Ścinawa Mała i Piorunkowice" (druk nr 403).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/382/2020 w sprawie wyrażenia woli 

współpracy w zakresie ujęcia w rządowym programie przeciwdziałania niedoborowi wody na 



lata 2021-2027 zadania: :Budowa zbiornika retencyjnego na rzece Ścinawa Niemodlińska w 

miejscowościach: Ścinawa Nyska, Ścinawa Mała i Piorunkowice" została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 404) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Zastępca przewodniczącej Rady Edward Mazur poinformował o wybranych członkach na 

ławników. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 404 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu 

informacji o kandydatach na ławników (druk nr 404).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/383/2020 w sprawie zaciągnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty na terenie nieruchomości, na których w części zamieszkują 

mieszkańcy, a części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 

nr 405) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa Urszula Rzepiela, która odczytała wniosek komisji w sprawie powołania 

doraźnej komisji Rady Miejskiej ds. gospodarowania odpadami komunalnymi i go uzasadniła. 

/wniosek stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur uważa, że omawiana komisja doraźna powinna 

pracować w ramach Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa, bez 

dodatkowego wynagrodzenia.  



Radny Andrzej Gajewski zakomunikował, że komisje doraźne pracują odpłatnie zgodnie ze 

Statutem Gminy Prudnik. Przypomniał sytuację z komisją doraźną w sprawie kanalizacji. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak wyraził zdanie, że należy rozmawiać o problemie 

gospodarowania odpadami, jednak jest przeciwny powoływaniu specjalnej komisji doraźnej 

w tej sprawie. Wniosek jest niezasadny i ekonomicznie nieuzasadniony. Uważa, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa ma wszelkie kompetencje do działań 

w tym zakresie. Uzasadnił swoje zdanie. 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do treści projektu uchwały. Radny uważa, że powinno 

się rozwiązać problem tzw. „elektrośmieci”, z którymi obecnie borykają się mieszkańcy i 

zarządcy nieruchomości. Radny poruszył również kwestię bioodpadów, gdyż uważa że w 

lecie pojawi się trudność w utrzymaniu tych pojemników.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak zgodził się z przedmówcą, że należy o pojawiających się 

problemach rozmawiać. Wyjaśnił zasadę funkcjonowania odbioru elektroodpadów.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur poprosił Przewodniczącą Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa o zorganizowanie dodatkowego posiedzenia 

tejże komisji. Tematem posiedzenia byłaby kwestia gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Uważa, że wniosek powinien zostać odrzucony. 

Radny Zbigniew Kosiński wyjaśnił, że wniosek komisji nie miał na celu tworzenia nowych 

komisji, a umożliwienie uczestnictwa wszystkim chętnym radnym w posiedzeniach komisji 

celem dokładnego rozpatrzenia problemu odpadów w Gminie Prudnik.  

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska wyjaśnił, że radni mają prawo do uczestnictwa we 

wszystkich komisjach.  

Radny Zbigniew Kosiński zaproponował wycofanie wniosku, a po ustaleniu terminu 

posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa w omawianym 

temacie, poinformowanie wszystkich radnych, aby mieli możliwość uczestnictwa w naradzie.  

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poprosiła Przewodniczącą Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Urszulę Rzepielę o ustosunkowanie się do 

propozycji radnego. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Urszula Rzepiela zgadza się z wolą radnych. Jednak uważa, że temat jest pilny, więc nie 

należy zwlekać z terminem posiedzenia.  

Radny Andrzej Gajewski wyjaśnił, że wniosek nie może zostać wycofany, gdyż jest to 

formalnie wniosek Komisji, a nie samej Przewodniczącej. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady podała w/w wniosek pod głosowanie: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Komisji Budownictwa w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miejskiej ds. 

gospodarowania odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Urszula Rzepiela 

PRZECIW (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 



Zygmunt Bochenek, Ludmiła Lisowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

Wobec powyższego wniosek został oddalony. 

 

Głos zabrał radny Tomasz Wisła, który wyjaśnił, że sensem utworzenia omawianej komisji 

było ustalenie konkretnych wniosków, a nie krytykowanie czy analizowanie i punktowanie. 

Radny poprosił radnych, podczas rozmów w temacie odpadów ustalić konkretne wnioski, 

które rozwiążą problem. Uważa, że miesiące mijają, a dyskusja trwa tylko w tle.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 405 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty na terenie nieruchomości, na których w części zamieszkują mieszkańcy, a 

części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk nr 405).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/384/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki takiej opłaty oraz sposobu obliczania opłaty na terenie nieruchomości, na których w 

części zamieszkują mieszkańcy, a części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/  

 

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej (druk 406) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 406 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 



oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

(druk 406).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/385/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Prudnik w 2020 roku (druk 

nr 407) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

poinformowała radnych o przedłożonym wniosku Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. Przewodnicząca odczytała wniosek w sprawie ujęcia w umowie ze 

Schroniskiem zapisu, aby indywidualne przypadki psów bezpańskich były odławiane przez 

pracowników schroniska niezwłocznie po zgłoszeniu. 

/wniosek stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

Głos zabrał Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, który wyjaśnił, że po przegłosowaniu 

tego wniosku będzie konieczna zmiana umowy ze Schroniskiem, a nieznane są koszty tej 

zmiany. Uważa, że najpierw trzeba przeanalizować kwestię i ewentualnie powrócić do 

tematu.  

Radny Tomasz Wisła wyjaśnił założenia składanego wniosku i przedstawił swoje zdanie w 

temacie. Wyjaśnił problem wścieklizny z punktu widzenia weterynarza. Ustosunkowując się 

do wypowiedzi Burmistrza poprosił o przesunięcie w czasie omawianej zmiany. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak ustosunkował się do wypowiedzi przedmówcy. 

Zapewnił powrót do tematu na najbliższych posiedzeniach komisji, po wcześniejszym 

przygotowaniu danych umożliwiających rozważenie zmiany. 

Radczyni Prawna Lidia Wojcieszak poinformowała o konieczności uchwalenia programu, 

żeby można było realizować zadania w tym zakresie Zaproponowała podjęcie uchwały i 

późniejsze rozważenie zmiany.  

Radny Paweł Licznar poinformował, że intencją wniosku nie było nieuchwalenie 

Regulaminu, a możliwość negocjacji władz gminy w zakresie opisanym we wniosku. Uważa, 

że jak najbardziej trzeba na Regulamin zagłosować i zaproponował głosowanie nad nim.  

Sekretarz Gminy Marek Radom poinformował, że ten program został skierowany do 1 

lutego do wszystkich organów opiniujących. Zakomunikował, że odpowiedź nadeszła tylko 

od Towarzystwa Ochrony i Opieki nad Zwierzętami, które wyraziło opinię pozytywną. 

Natomiast wszystkie organy, do których został on wysłany, wykorzystały tzw. „milczącą 

zgodę” i w ciągu 21 dni nikt nie odpowiedział w ogóle, łącznie z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii. Następnie pouczył, że schronisko obsługujące naszą gminę, jest konglomeratem 



obsługującym 4 gminy. Uważa, że jeżeli Rada zdecyduje o odławianiu bezpańskich psów 

również w sobotę i niedzielę, to będzie koniecznym opłacenie wynagrodzenia pracownika za 

takie usługi. Więc za słuszne uważa skonsultowanie się w tym zakresie z pozostałymi 

gminami i zdiagnozowanie czy ten problem w ogóle występuje. Poinformował, że w zeszłym 

roku zostało odłowionych 23 psy.  

Inspektor Dorota Świgost przedstawiła koszty poniesione na schronisko w roku ubiegłym 

oraz zakres kwotowy tego roku.  

Radny Tomasz Wisła powtórzył argumenty.  

Radny Andrzej Gajewski  zapytał co należy robić, gdy dojdzie do zagrożenia poza 

godzinami pracy Straży Miejskiej. Zgodził się ze zdaniem Burmistrza, że należy w pierwszej 

kolejności przeanalizować koszty i wrócić do tematu. 

Radny Zbigniew Kosiński poprosił o przejście do głosowania. 

Radny Edward Mróz zaproponował złożenie interpelacji w tej sprawie i przejście do 

głosowania. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady podała w/w wniosek pod głosowanie: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku 

w sprawie ujęcia w umowie ze Schroniskiem zapisu, aby indywidualne przypadki psów 

bezpańskich były odławiane przez pracowników schroniska niezwłocznie po zgłoszeniu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (9) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gajewski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska wraz z radnymi Rady Miejskiej w Prudniku 

poprosili o cofnięcie głosowania. Głosowanie powtórzono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku 

w sprawie ujęcia w umowie ze Schroniskiem zapisu, aby indywidualne przypadki psów 

bezpańskich były odławiane przez pracowników schroniska niezwłocznie po zgłoszeniu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Tomasz Wisła 

PRZECIW (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 



Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Gajewski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

Wobec powyższego wniosek został oddalony. 

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 407 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Prudnik w 2020 roku (druk nr 407).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/386/2020 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Prudnik w 2020 roku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego Patronem Miasta i Gminy Prudnik (druk nr 408) Zgodnie z Art. 41 a 

ustawy o samorządzie gminnym pod projektem obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej zostały złożone i zweryfikowane podpisy mieszkańców gminy - około 

1150 osób 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Głos zabrał radny Edward Mróz, który poinformował, że mimo iż na posiedzeniach komisji 

wstrzymywał się od głosu, teraz będzie głosował za podjęciem uchwały. Wyjaśnił, że 

powodem wstrzymywania się od głosu był bałagan i bylejakość przygotowania tego wniosku. 

Przypomniał, że na poprzedniej sesji pytał czy te podpisy już są i uznał, że wniosek nie 

powinien być zgłaszany w takiej formie. Zakomunikował, że chodzi nie tylko o formę 

zgłaszania, ale i sprawdzania wniosku i podpisów pod nim. Dodał, że na komisjach nawet nie 

było informacji o ilości złożonych podpisów, a on nie dopytywał, gdyż uważa, że w 

uzasadnieniu takie informacje powinny się znaleźć. Pochwalił fakt, że tyle osób się podpisało, 

a sam wniosek jest bardzo fajny i zasadny. Zapytał, kto to weryfikował i jak w ogóle można 

zweryfikować osoby na podstawie listy z nazwiskiem, miejscem zamieszkania - Prudnik i 

podpisem. Powtórzył pytanie, kto to zweryfikował i na jakiej podstawie. Radny 



poinformował, że dowiedział się właśnie, że mamy taką uchwałę z dnia 27 czerwca 2019 roku 

11/189/2019 w sprawie inicjatywy uchwałodawczej. Zakomunikował, że każdy o tym 

zapomniał, on w sumie też. Dodatkowo jest mały bałagan w papierach o czym rozmawiał z 

panem Markiem Radomem. Radny uważa, że sprawdzanie i weryfikacja powinna przejść 

przez jakąś komisję uchwał, wniosków i petycji, która by zaopiniowała i wydała jakieś 

uzasadnienie konkretne. Poinformował, że w Statucie Gminy w §21 jest zapis, że „projekty 

uchwały przygotowuje na piśmie wnioskodawca i składa na ręce Przewodniczącego Rady”. 

Uważa, że ten projekt w ostatniej chwili tam się znalazł. W §22 pkt. 2 „do projektu uchwały 

dołącza się uzasadnienie podpisane przez wnioskodawcę”. Podsumowując wyraził zdanie o 

bylejakości przygotowań. Przypomniał, że ta bylejakość nie raz już była zgłaszana na 

posiedzeniach komisji przez radnych, ale w tym przypadku jest to samo. Zakomunikował, że 

uzasadnienie polega na słowach pani Poseł i tego co przeczytała podczas swojego wystąpienia 

na poprzedniej sesji, a więc życiorys i zasługi Kardynała Stefana Wyszyńskiego, a to na 

zasadzie „kopiuj-wklej” zostało wrzucone w uzasadnienie. Radny Edward Mróz uważa, że 

bylejakość procedowania nie może być uzasadniona tym, że mamy mało czasu na zgłoszenie 

tego wniosku do władz kościelnych i długi proces jego przeprowadzania, jak zostało to 

przedstawione przez panią Poseł na poprzedniej sesji. Uważa, że przykład idzie z góry, jednak 

on nie jest za takim sposobem procedowania, jak niektóre ustawy w Sejmie. Radny 

zakomunikował, że należy do tego podejść z powagą i na następny raz te procedury wszystkie 

może bardziej opisać w tej uchwale, którą już mamy. Podkreślił, że sposób zgłaszania, 

sprawdzania i opiniowania musi być ujęty w tej uchwale. Na koniec podkreślił, że uchwała 

jest zasadna, dobra i on będzie za nią głosował, ale prosi o podejście z powagą do tego co 

powiedział.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak  Zgadza się z radnym, że przy procedowaniu 

uchwały zagrały duże emocje, zgadza się, że uchwała jest zasadna i dobra. Poinformował, że 

procedura jest i jest ona jasna, tylko widocznie ktoś się z nią nie zapoznał i stąd wynikły 

kontrowersje. I jak najbardziej zgadza się z radnym, że do naszej Rady nie możemy 

wprowadzać bylejakości i na to nie ma jego ani radnych zgody. Cieszy się, że radni czuwają 

nad merytoryką i procedurą, gdyż to pokazuje profesjonalizm Rady Miejskiej. Stwierdził, że 

część radnych, którzy są po raz pierwszy nabędą niebawem tę wiedzę i będą czuwali również 

nad tą merytoryką i procedurą, bo to jest bardzo ważne. Burmistrz uważa, że my musimy być 

bardzo profesjonalni w tym co robimy, dlatego dzisiaj bardzo mądre głosowania, które 

świadczą, że lepiej się wycofać z własnego wniosku, niż w sposób uparty pchać go do przodu, 

na zasadzie „bo to jest mój wniosek i musi być”. Podziękował radnym za takie działanie. 

Poinformował, że jako Burmistrz, składa ten wniosek, gdyż ma takie prawo Podkreślił jednak, 

że nie chce odbierać komukolwiek tej inicjatywy, zwłaszcza mieszkańcom, którzy się pod 

tym projektem podpisali. Zaznaczył, że również nie chce odbierać pani Poseł pomysłu z tą 

inicjatywą, jednak, żeby to było prawnie porządnie zgłasza on jako Burmistrz, a podpisy które 

pojawiły się pod wnioskiem prosi potraktować jako wsparcie jego wniosku. 

Radny Edward Mróz w związku z wypowiedzią Burmistrza uważa, że formalności musi 

stać się zadość i należy zmienić projekt uchwały, aby był on zgodny z prawdą i prawem.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zaproponował krótką przerwę, aby uporządkować 

tematy.  

Radny Jacek Urbański zakomunikował, że nie sądził, że tak ważny projekt spotka się z taką 

dyskusją. Uważa, że radny Edward Mróz powinien o swoich wątpliwościach powiedzieć 

wcześniej, co pozwoliłoby na dokonanie odpowiednich poprawek, jeśli byłyby one konieczne. 

Uważa, że temat jest rozważany pod wpływem prywatnych animozji i emocji radnego. 

Zaskakujące jest dla niego wytykanie treści uzasadnienia przez jakiegokolwiek mieszkańca 

Prudnika. Dla niego jest to nie do przyjęcia, zwłaszcza że każdy zna życie i zasługi Kardynała 

Stefana Wyszyńskiego. Następnie radny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i 



przejście do głosowania nad projektem uchwały. 

Radny Edward Mróz nie zgodził się z przedmówcą, że jest on przeciw uchwale.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady podała w/w wniosek pod głosowanie: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny radnego Jacka Urbańskiego o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania nad projektem uchwały druk nr 408.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (3) 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Radny Zbigniew Kosiński zawnioskował o przerwę. 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

Radni dalszej dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 408 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia Kardynała Stefana Wyszyńskiego 

Patronem Miasta i Gminy Prudnik (druk nr 408).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/387/2020 w sprawie wyrażenia woli 

ustanowienia Kardynała Stefana Wyszyńskiego Patronem Miasta i Gminy Prudnik została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Prudniku (druk nr 409) 
 



Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 409 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Prudniku 

(druk nr 409).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/388/2020 w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

 

 

9) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 410) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie informację druk nr 410 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 410).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXII/389/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania stałej Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zaproponowała, aby interpelacje złożone zostały w 

Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę.  

Do Biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania radnych: 

1) Rafała Bolibrzucha 

- w sprawie wykonania oświetlenia w miejscowości Moszczanka 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

- w sprawie modernizacji drogi nr 16/17 Łąka Prudnicka – Moszczanka wraz z rozbudową 

/ treść interpelacji stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

- w sprawie odnowienia pomnika św. Jana Nepomucena w sołectwie Łąka Prudnicka 

/ treść interpelacji stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

2) Josela Czerniaka 

- w sprawie zorganizowania spotkania z okazji 20 rocznicy współpracy partnerskiej z 

miastem Nadwórna 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

- w sprawie nadania odznaki honorowego obywatela miasta Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

3) Zygmunta Bochenka 

- w sprawie przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ulicy Traugutta 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

- w sprawie oświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Skowrońskiego koło Kościoła p.w. 

Miłosierdzia Bożego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

- w sprawie braku wiaty na przystanku autobusowym przy ul. Skowrońskiego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 

4) Pawła Licznara 

- w sprawie poprawy stanu słupa telekomunikacyjnego w miejscowości Czyżowice 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

5) Urszuli Rzepieli 

- w sprawie zamieszczania w projektach budżetu oraz rocznych opisowych sprawozdaniach 

jednostek organizacyjnych oraz instytucji kultury tabel ukazujących strukturę wydatków 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

6) Ludmiły Lisowskiej 

- w sprawie przeprowadzania diagnozy dotyczącej najbardziej dogodnego miejsca 

usytuowania placówki dla seniorów 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

- w sprawie poprawy bazy żłobkowej na terenie Gminy Prudnik 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

- w sprawie zmiany zarządzenia Burmistrza dot. ceny wstępu na basen dzieci w ramach 

wychowania fizycznego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 52 do protokołu/ 

7) Zofii Zeprzałki-Krzemień 

- w sprawie wykonania prac porządkowych w parku 



/treść interpelacji stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

 

 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych oraz 

odczytała nadesłane dla radnych zaproszenia na nadchodzące uroczystości. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zamknęła XXII 

sesję Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół z posiedzenia został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. 

Oryginał pozostaje w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany 

Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

  

 

Przygotował(a): Wioleta Kosek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


